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INTERPELACJE 

Interpelacje w imieniu Mieszkańców Sierpca – składa radna Rady Miejskiej Sierpca - Barbara 

Gil. 

1. Prośbę o załatanie dziur przed wejściem na rynek składałam kilka lat temu. W mojej 

obecności – kobieta przewróciła się, bo noga wpadła jej do dziury. Wiem, że za stan 

chodnika odpowiada ZGKiM w Sierpcu, a może zmieniło się ? 

Do kogo trzeba napisać, żeby dziury zaklejono.  

 

  



2. Schody z rynku do ulicy Konstytucji 3 Maja są brudne. 

Ławeczki – o które w imieniu Mieszkańców osobiście zabiegałam – nie są 

konserwowane. 

Poręcz przy schodach nie jest konserwowana. W wielu miejscach odpadła farba. 

Miejsca te są niebezpieczne ponieważ – osoba przesuwająca rękę po poręczy może 

wbić sobie w rękę odpadającą farbę.  

Kto odpowiada za schody  z rynku do ulicy Konstytucji 3 Maja ? 

 



 

  



 

3. Pokrywy na studzienkach, które są na chodnikach – leżą krzywo. 

Dlaczego nie zadbano o to, żeby leżały prosto? Są pułapkami dla dorosłych i dla 

dzieci. Stanowią zagrożenie dla przechodniów, którzy idą ulicą Konstytucji 3 Maja lub 

ulica Mickiewicza. 



 

4. 01. 08.2023 roku – po uroczystości w parku – Mieszkańcy Sierpca pokazali mi 

uszkodzone ławki i powiedzieli – to wstyd, żeby wystawiano na imprezę miejską 

uszkodzone ławki. Przekazuję  do Pana Burmistrza spostrzeżenia i uwagi 

Mieszkańców Sierpca. 



 

  



 

  



5. Chodnik przy ulicy Konstytucji 3 Maja od strony Placu Europejskiego – rozpada się. 

Mieszkańcy narzekają, że jest to niebezpieczny chodnik szczególnie dla starszych nóg. 

6. Mieszkańcy Sierpca, którzy przychodzą z dziećmi na plac zabaw przed dworcem 

kolejowym – uprzejmie proszą o dostawienie ławek, żeby dorośli  mogli usiąść na czas 

zabaw ich pociech. 

7. Mieszkańcy Sierpca proszą o odpowiedź czy EMPEGEK Sierpc kontroluje stan wody z 

powodu: 

- szerzącej się w niektórych rejonach Polski legionelli,  

- czy w wodzie z kranów w Sierpcu są drobiny tworzyw sztucznych. 

8.  W Sierpcu w dniach 11- 13 sierpnia 2023 roku odbywał się VI Kasztelański Festiwal 

Smaków. Mieszkańcy Sierpca są zainteresowani całkowitym kosztem tego wydarzenia. 

9.Mieszkańcy pytają – co ma zrobić Mieszkaniec Sierpca ? Do kogo ma iść w sytuacji, 

kiedy ma bardzo mało azbestu i chce szybko pozbyć się go ? Nie chce czekać na  

dofinansowanie ze strony Miasta . 
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